

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA,
PARLIMEN KEEMPAT BELAS**

PERTANYAAN : LISAN
**DARIPADA : DATUK HAJI HASANUDDIN BIN
MOHD YUNUS [HULU LANGAT]**
TARIKH : 09 JULAI 2019 (SELASA)

SOALAN NO. 46

Minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan apakah perancangan dan usaha Kementerian menambah Kemudahan Kelas Aliran Agama (KAA) harian untuk Tingkatan 1-3 di semua sekolah menengah di W.P. Kuala Lumpur (WPKL) dan menggalakkan lagi pelajar-pelajar meneruskan kesinambungan pembelajaran Bahasa Arab di sekolah menengah harian kerana jumlah KAA di WPKL amat berkurangan bagi menampung pelajar-pelajar yang tidak layak untuk melanjutkan pembelajaran di asrama agama terpilih selepas tamat PT3.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Terdapat sebanyak 633 buah sekolah menengah di seluruh Malaysia melaksanakan Kelas Aliran Agama (KAA). Bagi Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur bilangan sekolah menengah yang melaksanakan KAA adalah sebanyak 18 buah sekolah.

Peluasan KAA ke peringkat menengah atas adalah berdasarkan kepada permintaan dan permohonan pihak ibu bapa dan verifikasi oleh Jabatan Pendidikan Negeri (JPN) dengan mengenal pasti keperluan dan kesediaan pihak sekolah untuk melaksanakan KAA.

KAA sentiasa mendapat permintaan dan perhatian daripada ibu bapa. Bagi tahun 2019, KPM telah menerima sebanyak 2,588 permohonan

NO. SOALAN : 46

baharu untuk kelas KAA Tingkatan 1 dan 158 permohonan untuk KAA Tingkatan 4 di Kuala Lumpur. Walau bagaimanapun hanya 535 pemohon yang layak dan ditawarkan ke Tingkatan 1, manakala sebanyak 201 permohonan ditawarkan untuk Tingkatan 4. Tawaran dikeluarkan kepada pemohon yang layak dan berdasarkan kepada kekosongan tempat.

KPM sentiasa komited menyediakan peluang-peluang pendidikan kepada pelajar yang berminat untuk meneruskan pembelajaran Bahasa Arab. Pada masa kini, KPM dengan kerjasama Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (UIAM) sedang menjalankan kajian bagi mengenal pasti elemen-elemen pemerksaan dan penambahbaikan pelaksanaan KAA agar kualiti pelaksanaan KAA di sekolah harian biasa dapat ditingkatkan di samping memberi keyakinan kepada masyarakat terhadap pelaksanaan KAA ini.

Sekian, terima kasih.

RJM 50